## Upcoming Events

Oct 5th Reading Buddies Day

Oct 11th
After School
Club Begins

Oct 12th Comic workshop (Gr 4-8)

Oct 12th Bake sale

Oct 19th
Health &
Wellness Fair



## This Month at CBS

**Bringing Talent to Life** 

October-2023

## **Dear Elementary Parents,**

September has 'flown by' and we are now looking forward to our second month back from the Summer break. I personally want to thank parents for their support in ensuring that the transition back into school for our students has been smooth, calm and seamless. When I walk around the school all I see is happy well behaved students eager to learn





During the month of September we have welcomed three new teachers. Ms. Sarah into Grade 4; who will be teaching Science and Math; Ms. Shirley who will be the homeroom teacher for SK4 and Ms. Malak who is the homeroom teacher for our new grade 1 class, 1E. All three teachers have settled in well and have commented on how committed to learning the pupils at CBS are.

I have also met the members of the 'Parent Association', and CBS are extremely fortunate to have such a committed supportive group of parents who provide an invaluable link to the greater CBS community. Remember if you would like to join please leave your name and contact details at our main reception.



This month we also had our green plant sale and planting day. This has helped raise awareness of the many environmental issues that our world faces, and the many ways we can support the world community overcome them.

I would also like to thank the efforts of students in Grade 2 to Grade 5 for their efforts in the MAP assessments. The results and targets will be available in October with the report cards.

Oct 23rd
Grean team
Parent
awareness

Oct 23rd
Gr 5
Parent
engagement
sessions

Oct 25th
Careed day
&
KG Parent
engagement
session

Oct 26th Fall Break Begins I also want to congratulate our new Elementary student counselors who will join the whole school student committee, and alongside the parental association will be another group working to develop and improve the school.



Looking forward to October I want to remind parents and students that afterschool clubs will start. A list of clubs will go out at the beginning of October and students

can choose which activity that would like to participate in. This year we expect a greater range, and if you have any suggestions for a club please let me Elementary or the Office know. Our students can also look forward to a school trip in October, which is a part of the CBS curriculum and so students are expected to participate.





Finally I want to remind parents that school uniform with black shoes/trainers must be worn on non-PE days. On PE days the PE unform must be worn with appropriate footwear suitable for physical activities.

I want to end the newsletter with a quote which summarizes the importance of education.

Education is the most powerful weapon you can use to change the world

Nelson Mandela

Sincerely

Mr. Edmund Peter Nonis Elementary School Principal

## هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

أكتوبر 2023

السادة الأعزاء أولياء أمور طلاب المدرسة الابتدائية،



لقد مر شهر سبتمبر ونتطلع الآن إلى الشهر الثاني منذ العودة من العطلة الصيفية وأنا أود وبشكل شخصي أن أشكر أولياء الأمور على دعمهم في ضمان عودة الطلاب إلى المدرسة بهدوء وسلاسة وبكل مرونة. عندما أتجول في المدرسة، كل ما أراه هو الطلاب السعداء الذين يتصرفون بشكل جيد ومتحمسين التعلم.

> وخلال شهر سبتمبر استقبلنا ثلاثة معلمين جدد بالمدرسة. أ. سارة في الصف 4؛ والتي ستقوم بتدريس مادتي العلوم والرياضيات؛ أ. شيرلي التي ستكون معلمة الصف SK 4 و أ. ملك وهي معلمة الصف الأول، £1. وقد استقر المعلمون الثلاثة بشكل جيد و علقوا على مدى التزام الطلاب في المدرسة بتعلمهم.

لقد التقيت أيضا بأعضاء "مجلس الآباء"، ونحن محظوظون للغاية لوجود مثل هذه المجموعة الداعمة الملتزمة من الآباء الذين يقدمون رابطا لا يقدر بثمن لمجتمع المدرسة الكندية الأكبر. تذكر إذا كنت ترغب في الانضمام يرجى ترك اسمك وتفاصيل الاتصال في مكتب الاستقبال الرئيسي.

> وقد كان لدينا أيضا هذا الشهر فعالية بيع النباتات الخضراء ويوم الزراعة. وقد ساعد ذلك على زيادة الوعى بالعديد من القضايا البيئية التي يواجهها عالمنا، والطرق العديدة التي يمكننا من خلالها دعم المجتمع العالمي للتغلب عليها.

أود أيضا أن أشكر جهود الطلاب في الصف 2 إلى الصف 5 على جهودهم في تقييمات قياس التقدم الأكاديمي (.(MAP سِنكون النتائج والأهداف متاحَّة فُيُ شـهر أكتوبر مع شهادات الدرجات.



12 أكتوبر ورشة عمل هزلية (الصفوف 4 - 8)

الفعاليات القادمة

05 أكتوبر

يوم قراءة الزملاء

11 أكتوبر

بدء النوادي بعد

المدرسة

12 أكتوبر بيع الخبز

19 أكتوبر معرض الصحة والعافية



23 أكتوبر توعية أولياء أمور الفريق الأخضر أود أيضا أن أهنئ مستشاري طلاب المرحلة الابتدائية الجدد الذين سينضمون إلى لجنة طلاب المدرسة بأكملها ، وإلى جانب رابطة أولياء الأمور ستكون هناك مجموعة أخرى تعمل على تطوير المدرسة وتحسينها.



23 اكتوبر جلسات مشاركة أولياء أمور الصف 5

25 أكتوبر

يوم المهن

&

جلسات مشاركة

أولياء أمور الروضة

CBS SUMMER UNIFORM

REGULAR UNIFORM

PI

SHORT SLEEVE POLO T-SHIRT

GREY CARGO TRS.

GREY TROUSERS
GIRLS

PE SHORTS
BOYS

One black pair with lace or velcro for everyday use.

PE UNIFORM

PE UNIFORM

Back side

PE T-SHIRT

PE SHORTS
PE PANTS
GIRLS

One pair of laced or velcro running shoes with clear soles for PE.

ومع اقتراب شهر أكتوبر، أود أن أذكر أولياء الأمور والطلاب بأن نوادي ما بعد المدرسة ستبدأ. وستصدر قائمة بالأندية في بداية شهر أكتوبر ويمكن للطلاب اختيار النشاط الذي يرغبون في المشاركة فيه. نتوقع هذا المشاركة فيه. نتوقع هذا المنشطة، وإذا كان لديك أي اقتراحات للنادي، فيرجى إبلاغي أو ابلاغ إدارة المرحلة الابتدائية.

الذهاب في رحلة مدرسية في أكتوبر، والتي تعد جزءا من نهج المدرسة الكندية وبالتالي من المتوقع أن يشارك الطلاب.

26 أكتوبر بداية عطلة الخريف أخيرًا، أود أن أذكر أولياء الأمور بأنه يجب ارتداء الزي المدرسي مع الأحذية/الأحذية الرياضية السوداء في الأيام الدراسية عدا أيام التربية البدنية. وفي أيام التربية البدنية، يجب ارتداء زي التربية البدنية بالإضافة إلى الأحذية المناسبة للانشطة البدنية. أريد أن أنهي النشرة الإخبارية باقتباس يلخص أهمية التعليم

التعليم هو أقوى سلاح يمكنك استخدامه لتغيير العالم

نيلسون مانديلا

ومع أطيب التمنيات، السيد / إدموند بيتر نونيس مدير المدرسة الابتدانية